

[Texte]

want to be positive. I am not dealing with this legislation because it is against the manufacturer: I am sure Mr. Rock will probably have cause to regret having said that. I am for this legislation because it is for the consumer. I want to be a little bit more positive in my support of the legislation, Mr. Chairman, as I know the Minister does.

For that reason it is to me a matter of great regret. Sure, the manufacturers will agree to do that. I would say that every manufacturer in Canada worth his salt subscribes to the *Canada Gazette* just like Mr. Rock does. But the consumers in my constituency do not read the *Canada Gazette* nor do I read it because I do not have time to read it. I submit, Mr. Chairman, that the only way you can advertise the proposed regulations which are central to this Bill is by advertising in one daily newspaper in each province of the country once. If it would help I would pay for the ad in my province.

The Chairman: Members of the Committee, before we vote on it I want to say a few words about remarks being passed back and forth about other members of the Committee. I do not think it is going to do us any good. If we restrain ourselves I think we will get along much better.

Mr. Rock: I agree with you, Mr. Chairman. I just want to make a point that Mr. McGrath did mention that there is a Consumers' Association in his province.

Mr. McGrath: I said there is not.

Mr. Rock: Oh, there is not.

Mr. Basford: Yes, there is.

Mr. McGrath: There possibly is.

Mr. Rock: Apparently there is and Mr. McGrath does not know about it or is not aware of it possibly.

Mr. McGrath: Excuse me, now.

Mr. Rock: Mr. Chairman, I think I have the floor.

The Chairman: Mr. Rock, you have the floor.

Mr. McGrath: They are in existence at the present time, as a matter of fact.

• 1240

Mr. Rock: I did not say only the manufacturer. I did say in my statement, twice now, that the consumers are well represented by their Association and they will be receiving, and do receive, the *Canada Gazette*, and that is it.

The Chairman: You heard the amendment. I will put the question.

Amendment negatived.

The Chairman: Shall Clause 19 as amended carry?

Some hon. Members: Agreed.

[Interprétation]

d'avoir dit cela. Je suis en faveur de cette législation parce qu'elle est pour le consommateur. Je voudrais soutenir cette loi de façon un peu plus positive, monsieur le président, comme je sais que le fait le ministre.

Pour cette raison je regrette tout cela profondément. Bien sûr, les industriels seront d'accord. Je pense que tous les véritables industriels canadiens sont abonnés à la *Gazette du Canada* comme l'est M. Rock. Mais les consommateurs dans ma circonscription ne lisent pas la *Gazette du Canada* et moi non plus, car je n'ai pas le temps. Je pense, monsieur le président, que la seule façon dont on peut faire connaître les règlements proposés qui sont fondamentaux pour le bill est de les publier dans un quotidien dans chaque province de ce pays, une fois. S'il le faut, je suis prêt à payer pour cette publication dans ma province.

Le président: Messieurs les membres du Comité, avant que nous votions là-dessus je veux dire quelques mots à propos des remarques qui se sont échangées à propos d'autres membres du Comité. Je ne pense pas que cela nous soit très utile. Si nous faisons preuve de modération, je pense que cela sera mieux.

M. Rock: Je suis d'accord avec vous, monsieur le président. Je veux seulement faire remarquer que M. McGrath a dit qu'il y avait une association des consommateurs dans sa province.

M. McGrath: J'ai dit qu'il n'y en avait pas.

M. Rock: Oh, il n'y en a pas.

M. Basford: Oui, il y en a.

M. McGrath: Il y en a peut-être une.

M. Rock: Il semble qu'il y en ait une et M. McGrath ne la connaît pas ou n'est même pas conscient de la possibilité de son existence.

M. McGrath: Excusez-moi.

M. Rock: Monsieur le président, je pense que j'ai la parole.

Le président: Monsieur Rock, vous avez la parole.

M. McGrath: Elles existent en fait actuellement.

M. Rock: Je n'ai pas dit «seulement les fabricants»; j'ai dit deux fois déjà, que les consommateurs sont bien représentés par leur Association et que cette association reçoit la *Gazette du Canada*; c'est tout.

Le président: Vous avez entendu l'amendement. Passons au vote.

L'amendement est rejeté.

Le président: L'article 19, tel qu'amendé, va-t-il être approuvé?

Des voix: Approuvé.